

Title (en)

METHODS FOR THE RECOVERY OF TISSUE PLASMINOGEN ACTIVATOR.

Title (de)

WIEDERGEWINNUNGSVERFAHREN VON GEWEBEPLASMINOGEN-AKTIVATOR.

Title (fr)

PROCEDES DE RECUPERATION D'UN ACTIVATEUR DE PLASMINOGENE DES TISSUS.

Publication

EP 0238551 A1 19870930 (EN)

Application

EP 86905624 A 19860905

Priority

US 77333485 A 19850906

Abstract (en)

[origin: WO8701389A1] A method for recovering t-PA from a liquid medium. The method comprises contacting a liquid medium with at least one substrate capable of effecting a separation of intact t-PA from degraded t-PA thereafter recovering the intact t-PA free from other unrelated protein. The present invention also provides compounds produced by this method, compounds comprising intact one-chain t-PA and pharmaceutical compositions containing them and methods for using such compositions.

Abstract (fr)

Un procédé de récupération d'un activateur de plasminogène des tissus t-PA à partir d'un milieu liquide est décrit. Le procédé consiste à mettre en contact un milieu liquide avec au moins un substrat capable d'effectuer une séparation de t-PA intacte de t-PA dégradée puis à récupérer le t-PA intact libre de toute autre protéine sans lien avec l'activateur. La présente invention divulgue également des composés produits à l'aide de ce procédé, des composés comprenant un t-PA intact à une chaîne et des compositions pharmaceutiques les contenant ainsi que des procédés utilisant de telles compositions.

IPC 1-7

A61K 37/547; C12N 9/48

IPC 8 full level

C12N 9/72 (2006.01)

CPC (source: EP)

C12N 9/6459 (2013.01); **C12Y 304/21069** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8701389 A1 19870312; AU 606582 B2 19910214; AU 6336986 A 19870324; EP 0238551 A1 19870930; EP 0238551 A4 19880201

DOCDB simple family (application)

US 8601831 W 19860905; AU 6336986 A 19860905; EP 86905624 A 19860905